
Protokół nr XLII/2022 

z sesja Rady Powiatu Gorzowskiego, 

która odbyła się w dniu 21 lutego 2022 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

Obrady rozpoczęto 21 lutego 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:20 tego samego dnia. 

 

W sesji udział wzięło udział 16 radnych: 

1. Roman Fraszczyk 

2. Andrzej Juszczak 

3. Andrzej Kail 

4. Rafał Karmelita (zdalnie) 

5. Leonard Konieczny 

6. Tadeusz Koper 

7. Roman Król 

8. Eugeniusz Kurzawski 

9. Andrzej Legan 

10. Jarosław Lewandowicz (zdalnie) 

11. Zygmunt Mendelski 

12. Piotr Smykliński 

13. Mariusz Śpiewanek 

14. Anna Wichlińska 

15. Tomasz Wysoczański 

16. Grzegorz Zapytowski 

 

Radni: Mieczysław Jaszcz, Eugeniusz Leśniewski, Małgorzata Ludniewska byli nieobecni na sesji.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: Magdalena Pędziwiatr – starosta gorzowski(od godz. 15.30), 

Małgorzata Mierkiewicz – Inspektor w wydziale Inwestycji, Rozwoju i Spraw Społecznych, Izabela 

Tomczyk – podinspektor do spraw zarządzania kryzysowego i pionu ochrony, Izabela Flis  

– naczelnik wydziału Finansowo-Księgowego, Joanna Pachnicz – Prezes Zarządu Nowy Szpital  

w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą. 

 
Lista obecności radnych z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, która odbyła się w dniu 21 lutego 
2022 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista obecności gości z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, która odbyła się w dniu 21 lutego  
2022 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1. Andrzej Kail o godz. 14.00 otworzył XLII sesję Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał 

obecnych oraz poinformował, że zgodnie z art. 15 ust 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 528) obrady rady powiatu są transmitowane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Andrzej Kail poinformował, że w sesji udział bierze 16 z 19 ustawowego składu radnych, co 

daje prawomocność obrad oraz podejmowanych uchwał/decyzji.  

 

Ad. 2. Andrzej Kail przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji (stwierdzenie prawomocności obrad). 

2. Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wnioski do porządku obrad. 

3. Informacja dotycząca uwag wniesionych przez radnych do protokołów z sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego: Nr XXXVIII/2021 z dnia 16 grudnia 2021 r., Nr XXXIX/2021 z dnia 20 grudnia 

2021 r. i Nr XL/2022 z dnia 3 lutego 2022 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu między sesjami. 
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5. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

2021 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego za 2021 rok; 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia Publicznego za 2021 rok; 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok; 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2021 rok; 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok; 

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski.  

12. Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o.  

z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą w 2021 r. oraz założenia na rok 2022. 

13. Interpelacje, zapytania i sprawy bieżące. 

14. Zamknięcie XLII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

Andrzej Kail zapytał, czy są wnioski do porządku obrad? 

Zygmunt Mendelski, w imieniu Zarządu Powiatu, zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia 

do porządku obrad projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok, jako pkt 12. 

 Andrzej Kail poddał ww. wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek Zarządu Powiatu w sprawie poszerzenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, 

Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska 

BRAK GŁOSU (1) Jarosław Lewandowicz 

NIEOBECNI (4) Mieczysław Jaszcz, Rafał Karmelita, Eugeniusz Leśniewski, Małgorzata 

Ludniewska 

 

 Radni pozytywnie rozpatrzyli wniosek Zarządu Powiatu w sprawie poszerzenia porządku 

obrad. 
Wniosek Zarządu Powiatu znak: RZ.0022.127.2022 z dnia 17 lutego 2022 r. stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu. 

 

 Andrzej Kail przedstawił nową tematykę posiedzenia: 

1. Otwarcie Sesji (stwierdzenie prawomocności obrad). 

2. Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wnioski do porządku obrad. 

3. Informacja dotycząca uwag wniesionych przez radnych do protokołów z sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego: Nr XXXVIII/2021 z dnia 16 grudnia 2021 r., Nr XXXIX/2021 z dnia 20 grudnia 

2021 r. i Nr XL/2022 z dnia 3 lutego 2022 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu między sesjami. 

5. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

za 2021 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego za 2021 rok; 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia Publicznego za 2021 rok; 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok; 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2021 rok; 
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10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok; 

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski.  

12. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gorzowskiego na 2022 rok. 

13. Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o.  

z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą w 2021 r. oraz założenia na rok 2022. 

14. Interpelacje, zapytania i sprawy bieżące. 

15. Zamknięcie XLII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 

Andrzej Kail poddał pod głosowanie zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad XLII sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, 

Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, 

Piotr Smykliński, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska 

NIEOBECNI (4) Mieczysław Jaszcz, Rafał Karmelita, Eugeniusz Leśniewski, Małgorzata 

Ludniewska 

 

 Radni większością głosów zatwierdzili porządek obrad. 

 

Ad. 3. Andrzej Kail zapytał, czy radni mają uwagi do protokołów z sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego: Nr XXXVIII/2021 z dnia 16 grudnia 2021 r., Nr XXXIX/2021 z dnia 20 grudnia 

2021 r. i Nr XL/2022 z dnia 3 lutego 2022 r. 

 Mariusz Śpiewanek poinformował, że na sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, która odbyła 

się w dniu 20 grudnia 2021 r. zgłosił wniosek w sprawie remontu, wspólnie z Miastem Gorzów 

Wlkp. parkingu przed Starostwem Powiatowym w Gorzowie Wlkp. Ustalono, że w tej sprawie 

wiceprzewodniczący Rady Pan Eugeniusz Kurzawski zorganizuje spotkanie przedstawicieli 

Starostwa z włodarzami Miasta Gorzów Wlkp. Zwrócił się z pytaniem do radnego Eugeniusza 

Kurzawskiego, czy takie spotkanie już się odbyło? 

 Andrzej Kail zaproponował, aby wiceprzewodniczący Eugeniusz Kurzawski odniósł się do 

tej kwestii w sprawach bieżących. Następnie powtórzył pytanie, czy radni mają uwagi do ww. 

protokołów z sesji. 

 Radni nie zgłosili uwag i zatwierdzili protokoły z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego:  

Nr XXXVIII/2021 z dnia 16 grudnia 2021 r., Nr XXXIX/2021 z dnia 20 grudnia 2021 r.  

i Nr XL/2022 z dnia 3 lutego 2022 r. 

 

Ad. 4. Zygmunt Mendelski przedstawił Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu między sesjami. 

Poinformował, że zarząd powiatu w okresie miedzy sesjami tj. od dnia 21 grudnia 2021 r. do dnia 

21 lutego 2022 r. odbył pięć posiedzeń w dniach: 30 grudnia 2021 r., 13 stycznia, 20 stycznia,  

3 lutego oraz 17 lutego 2022 r. na których: 

1) podjął uchwały w sprawie: 

- ustalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie 

Wlkp., 

- uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim, 

- organizacji indywidualnego nauczania uczennicy klasy V Szkoły Podstawowej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Lipkach Wielkich, 
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- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok - x 3 uchwały, 

- planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat w 2022 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski, 

- ogłoszenia i przeprowadzenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych w 2022 r., 

- organizacji indywidualnego nauczania ucznia klasy VIII Szkoły Podstawowej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Lipkach Wielkich, 

- sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski, 

- udzielenia pełnomocnictwa przez Zarząd Powiatu Gorzowskiego (dyrektor PUP w Gorzowie 

Wlkp. do realizacji projektu „Aktywizacja osób 30plus”), 

- powołania komisji konkursowej do zaopiniowania złożonych ofert na realizację zadań 

publicznych w 2022 r. w zakresie: kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego, ochrony i promocji zdrowia, turystyki i krajoznawstwa, wspierania  

i upowszechniania kultury fizycznej, ratownictwa i ochrony ludności, ekologii i ochrony zwierząt 

oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego; 

2) zapoznał się z: 

- opinią prawną w sprawie postępowania konkursowego w celu zaopiniowania i oceny ofert 

złożonych na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia na terenie powiatu 

gorzowskiego w latach 2022 - 2026 całodobowych placówek opiekuńczo-wychowawczych typu 

rodzinnego, 

- wezwaniem do zapłaty kary umownej z tytułu odstąpienia przez Lubuskie Centrum Budownictwa 

Pasywnego z siedzibą Chwalęcice - Kłodawa od umowy nr DR.272.5.2021 z dnia 10.06.2021 r. 

dot. opracowania dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi Nr 1282F 

(odcinek o nawierzchni z płyt betonowych) na terenie gminy Deszczno, 

- projektem umowy w sprawie współfinansowania kosztów funkcjonowania Powiatowego Urzędu 

Pracy w Gorzowie Wlkp. pomiędzy Miastem Gorzów Wielkopolski a Powiatem Gorzowskim, 

- informacją dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą  

dot. udzielenia zamówienia publicznego na usługi przygotowania i dostarczenia posiłków do DPS 

„Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą w 2022 r., 

- zawiadomieniem Prezesa Zarządu Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Spółka z o.o. z siedzibą 

w Kostrzynie nad Odrą w sprawie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki w dniu  

17 lutego 2022 r.; 

3) rozpatrzył wnioski/oferty: 

- wniosek naczelnika wydziału Dróg Powiatowych w sprawie wydania zgody na dysponowanie 

nieruchomością na cele budowlane dla działki 716/2, która stanowi własność Gminy Witnica  

w gospodarowaniu przez Burmistrza Miasta i Gminy Witnica (dot. realizacji zadania 

„Przebudowa drogi Nr 1289F (ul. Pocztowa) w m. Witnica”), 

- wniosek w sprawie zwiększenia środków finansowych na rok 2022 dla następujących zadań 

drogowych: 

- przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1409F (ul. Lipowa  

w m. Chwalęcice, gm. Kłodawa), 

- przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1404F (ul. Wspólna)  

w m. Wojcieszyce, gm. Kłodawa, 

- wniosek wójta gminy Bogdaniec w sprawie realizacji remontu drogi Nr 1392F na odcinku 

Stanowice – Lubno, 

- wniosek Biura Pośrednictwa Ubezpieczeniowego SUKURS ul. Kos. Gdyńskich 106/1, 66-400 

Gorzów Wlkp. w sprawie wynajęcia powierzchni biurowej w budynku Starostwa Powiatowego  

w Gorzowie Wlkp., 

- wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Kostrzynie nad Odrą w sprawie wyrażenia zgody na 

realizację lekcji matematyki w wymiarze 2 godzin tygodniowo oddzielnie dla uczniów klasy 

drugiej technikum hotelarskiego (2THP) i klasy drugiej technikum ekonomicznego (2TEP), 

- prośbę Rady Miejskiej w Witnicy dot. przebudowy drogi Nr 1289F ul. Pocztowa w Witnicy, 
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przebudowy wraz z rozbudową drogi Nr 1410F na odcinku Witnica- Sosny, 

- uproszczoną ofertę Stowarzyszenia Pactum z siedzibą ul. Kosynierów nr 13, 74-400 Dębno na 

dofinansowanie realizacji zadania publicznego pn.: „Raport NGO - stan aktualny” (sytuacja 

organizacji pozarządowych w związku z pandemią Covid-19), 

- uproszczoną ofertę Stowarzyszenia Pactum z siedzibą ul. Kosynierów nr 13, 74-400 Dębno na 

dofinansowanie realizacji zadania publicznego pn.: „Nowy Ład dla przedsiębiorców” 

(uruchomienie mobilnego punktu porad dedykowanych przedsiębiorcom z terenu powiatu 

gorzowskiego dot. Nowego Ładu), 

- wniosek dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą w sprawie 

regulacji płac od dnia 1 stycznia 2022 r., 

- wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowinach Wielkich w sprawie wsparcia finansowego 

zakupu elementów ubrania specjalnego dla druhów jednostki, 

- wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w Wawrowie w sprawie wsparcia i doposażenia jednostki  

w dwa ubrania specjalne Ballyclare Xenon PI 2.0., 

4) zatwierdził: 

- harmonogram prac i materiały do XLII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, zaplanowanej na dzień 

21 lutego 2022 r., 

5) ponadto Zarząd: 

- rozpatrzył petycję radnego gminy Lubiszyn w sprawie naprawy dróg powiatowych wraz  

z poboczami na terenie gminy Lubiszyn, 

- działając w imieniu Wspólnika Powiat Gorzowski Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą 

Sp. z o.o. z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą wyraził zgodę Zarządowi Spółki na: 

- dokonanie czynności prawnych powodujących rozporządzenie prawem lub zaciągnięcie 

zobowiązania do świadczeń o wartości przekraczającej 250.000,00 zł objętych uchwałą  

nr 1/12/2021 Wspólników Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. z siedzibą  

w Kostrzynie nad Odrą, 

- dokonanie czynności prawnych powodujących rozporządzenie prawem lub zaciągnięcie 

zobowiązania do świadczeń o wartości przekraczającej 250.000,00 zł objętych uchwałą  

nr 2/12/2021 Wspólników Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. z siedzibą  

w Kostrzynie nad Odrą. 

 Andrzej Kail zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania? 

 Grzegorz Zapytowski poinformował, że na jednym z posiedzeń zarządu omawiana była 

sprawa zabezpieczenia dla Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą 

usługi cateringowej na rok 2022 r. Z powodu tego, iż w roku 2021 nie przeprowadzono skutecznie 

przetargu zakresie wyżywienia dla pensjonariuszy Domu, w roku 2022 zaistniała konieczność 

zwiększenia kwoty na ten cel o ponad 130 tys. zł. Zapytał, jak to wygląda w tej chwili? 

 Zygmunt Mendelski poinformował, że dowie się jak wygląda sytuacja w DPS „Dom 

Seniora” w Kostrzynie nad Odrą i przekaże informację w tej sprawie. 

 Grzegorz Zapytowski podkreślił, że mamy już 21 lutego 2022 r., środki finansowe zostały 

przekazane i ma nadzieję, że pensjonariusze Domu mają zabezpieczone wyżywienie na 2022 rok. 

 Roman Król podkreślił, że zarząd podjął decyzję o zwiększeniu środków, zabezpieczenie 

wyżywienia należy do kierownika jednostki. 

 Andrzej Kail poinformował, że na początku roku 2022 przetarg na usługę cateringową dla 

DPS „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą został rozstrzygnięty. 

 Roman Król podkreślił, że przepisy jasno określają zadania zarządu, do których należy: 

przygotowywanie projektów uchwał rady, wykonywanie uchwał rady, gospodarowanie mieniem 

powiatu, wykonywanie budżetu powiatu, zatrudnianie i zwalnianie kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu, uchwalanie regulaminu organizacyjnego starostwa powiatowego.  

W realizacji zadań zarząd podlega wyłącznie radzie powiatu. Za pracę jednostek bezpośrednio 

odpowiadają ich kierownicy. Niektóre informacje do zarządu nie trafiają, stąd wniosek czterech 

członków zarządu do komisji rewizyjnej. 

 Anna Wichlińska poinformowała, że w jej ocenie przedstawianie ustawowych zadań 

zarządu w sytuacji gdy radny pyta o informacje, które przedstawia członek zarządu, to kwestia 
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współdziałania zarządu z kierownikami jednostek, czy radą powiatu jest sprawą drugorzędną. 

Pytanie radnego dotyczyło sposobu załatwienia sprawy, a nie informacji jak współpracuje zarząd. 

To pytanie nie powinno wywołać oświadczenia o takim charakterze. Rada powiatu doskonale zna 

podział zadań. Zwróciła się z pytaniem do Zygmunta Mendelskiego odnośnie sprawy związanej  

z pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Zarządu Nowego Szpitala w Kostrzynie nad Odrą  

w sprawie wyrażenia zgody Zarządowi Spółki na dokonanie czynności prawnych powodujących 

rozporządzenie prawem lub zaciągnięcie zobowiązania do świadczeń o wartości przekraczającej 

250.000,00 zł objętych uchwałą nr 1/12/2021 oraz uchwałą nr 2/12/2021Wspólników Spółki Nowy 

Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą. Zapytała jakich 

czynności dotyczy zgoda, jaki to miałby być wydatek oraz kto reprezentował zarząd na 

zgromadzeniu wspólników spółki w dniu 17 lutego br.? 

 Zygmunt Mendelski – odpowiedział, że szkoda, że dzisiaj na sesji nie ma przedstawiciela 

Nowego Szpitala w Kostrzynie nad Odrą. Temat, który poruszyła Pani radna, był szeroko 

omawiany na dwóch posiedzeniach zarządu. Nie znam szczegółów. Dokładnej odpowiedzi 

udzieliłaby Pani Prezes Zarządu Nowego Szpitala lub Pani Starosta.  

 Anna Wichlińska – jak rozumiem chodzi o kredyt? 

 Zygmunt Mendelski – tak. 

 Andrzej Kail – sprawozdanie z pracy zarządu jest obszerne. Jeżeli zarząd podjął jakąś 

decyzję lub rozpatrzył wnioski to chciałbym, aby w sprawozdaniu był wskazany również sposób 

rozpatrzenia wniosku, czy podjętej decyzji, kwoty, itp. Taka moja prośba na przyszłość. 

 Andrzej Legan – te informacje są w protokołach z posiedzeń zarządu. 

Grzegorz Zapytowski – w sprawozdaniu podano, iż zarząd rozpatrzył oferty Stowarzyszenia 

Pactum z siedzibą ul. Kosynierów nr 13, 74-400 Dębno na dofinansowanie realizacji zadań 

publicznych pn.: „Raport NGO - stan aktualny” (sytuacja organizacji pozarządowych w związku  

z pandemią Covid-19) oraz pn.: „Nowy Ład dla przedsiębiorców” (uruchomienie mobilnego punktu 

porad dedykowanych przedsiębiorcom z terenu powiatu gorzowskiego dot. Nowego Ładu). Zwrócił 

się o podanie czego to dotyczyło, wysokości ofert, czy zostały na ten cel zabezpieczone środki  

w budżecie?  

 Zygmunt Mendelski – w takim razie mam prośbę o skierowanie tych pytań do zarządu.  

Z tego co pamiętam oferty zostały rozpatrzone negatywnie. Jeżeli radny chcę szczegółową 

informację w tym temacie to proszę złożyć pisemny wniosek. Oferty były omawiane szczegółowo, 

decyzja zarządu była negatywna. 

 Grzegorz Zapytowski – nie będę składał wniosku w tej sprawie, proszę o udzielenie 

odpowiedzi na podstawie zapisu w protokole z sesji. 

 Andrzej Legan – o jaką kwotę dofinansowania wnioskował oferent, kto ponosiłby koszty 

dofinansowania? 

 Andrzej Kail poinformował, że Pani Joanna Pachnicz Prezes Zarządu Nowy Szpital  

w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą, zwróciła się z prośbą, aby ze 

względu na jej obowiązki służbowe, przyspieszyć omawianie pkt 13 dot. informacji na temat 

działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. z siedzibą w Kostrzynie nad 

Odrą w 2021 r. oraz założenia na rok 2022. Zapytał radnych, czy wyrażają zgodę na zmianę 

kolejności tematyki? 

 Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. 
Sprawozdanie Starosty z pracy zarządu między sesjami stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
Prezentacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Joanna Pachnicz Prezes Zarządu Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. z siedzibą 

w Kostrzynie nad Odrą podziękowała za udzielenie głosu. Poinformowała, że odpowie na wcześniej 

zadane pytanie dot. wyrażenia zgody Zarządowi Spółki Nowy Szpital na dokonanie czynności 

prawnych powodujących rozporządzenie prawem lub zaciągnięcie zobowiązania do świadczeń  

o wartości przekraczającej 250.000,00 zł objętych uchwałą nr 1/12/2021 oraz uchwałą nr 2/12/2021 

Wspólników Spółki Nowy Szpital. Uchwały dotyczą ogólnie aneksów do umów z Narodowym 
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Funduszem Zdrowia oraz kosztów montażu windy przy wejściu do budynku szpitala. Następnie 

przedstawiła i szczegółowo omówiła informację na temat działalności Spółki Nowy Szpital  

w Kostrzynie nad Odrą w 2021 roku oraz założenia na rok 2022. Poinformowała, że: 

- nie zmieniony został zakres świadczeń zasadniczych, 

- w roku 2021 prowadziliśmy leczenie szpitalne w zakresie chorób wewnętrznych, chirurgii, 

okulistyki, leczenie planowe i intensywnej terapii, 

- prowadzimy pracownie: diagnostyczną, pracownię RTG i USG oraz laboratorium na mocy 

umowy z firmą Diagnostyka, 

- prowadzimy własną pracownię endoskopii, 

- mamy pomoc doraźną poprzez obsługę dwóch karetek (S i P), karetka S, w oparciu o przepisy 

covidowe, może w tej chwili funkcjonować bez lekarza (wyłącznie z samymi ratownikami), 

spółka Ratownictwo, która jest dysponentem karetek realizuje tę usługę, Nowy Szpital wystąpił do 

Wojewody Lubuskiego o możliwość przekwalifikowania tej karetki z S na P, jakość udzielanych 

świadczeń i bezpieczeństwo mieszkańców nie pogorszyło się w stosunku do tego jak karetka 

jeździła z lekarzem, Wojewoda Lubuski wystąpił do Ministerstwa Zdrowia o zmianę w planie 

poprzez przekwalifikowanie tej karetki z S na P, z informacji jakie posiadam ma obowiązywać 

przelicznik, że na 1 karetkę S ma przypadać 10 karetek P, aktualnie w województwie lubuskim na 

54 karetki jest 11 S, co pokazuje, że 5 karetek będzie do przekształcenia, 

- w ramach pomocy doraźnej posiadamy izbę przyjęć i podstawową opiekę zdrowotną nocną  

i świąteczną, 

- posiadamy poradnie specjalistyczne: chirurgii ogólnej (2 poradnie), okulistyczną dla dorosłych  

i dla dzieci, leczenia zeza, chorób płuc, ginekologiczno-położniczą (Kostrzyn nad Odrą i Witnica, 

w Bogdańcu zawieszona ze względu na brak kadry), kardiologiczną, neurologiczną, 

otolaryngologiczną, preluksacyjną, urazowo-ortopedyczną, urologiczną, onkologiczną, chorób 

naczyń (obecnie zawieszona ze względu na braki kadrowe), medycyny paliatywnej  

i rehabilitacyjną, 

- jeżeli chodzi o świadczenia w poradniach specjalistycznych to one w związku z sytuacją covidową 

realizowane były bez przerw, ale dostępność do tych świadczeń jest ograniczona (wynikała  

z absencji personelu, jak również mniejszej ilości pacjentów (z powodu izolacji i kwarantanny), 

- posiadamy dwa zakłady rehabilitacji ambulatoryjnej (Kostrzyn nad Odrą, Witnica), 

- oddział rehabilitacji realizuje zakres rehabilitacji ogólnoustrojowej, rehabilitacji pacjentów po 

zabiegach operacyjnych, pacjentów ze znacznym stopniem niepełnosprawności oraz na podstawie 

umowy z NFZ rehabilitację pacjentów pocovidowych, 

- z powodu sytuacji covidowej zmniejszyła się liczba pacjentów ortopedycznych, 

- opieka długoterminowa: zakład opiekuńczo-leczniczy, hospicjum domowe, pielęgniarska opieka 

długoterminowa, poradnia medycyny paliatywnej, 

- w związku z sytuacją covidową realizujemy następujący zakres świadczeń: transport wymazowy, 

TRIAGE pacjentów, punkt wymazowy drive-thru, oddział Covid-19, transport covid, szczepienia 

przeciw COVID oraz rehabilitacja pokovidowa, 

- w 2021 r. leczyliśmy 247 pacjentów chorych na Covid-19, obecnie zmniejsza się liczba pacjentów 

na tym oddziale, nie ma jeszcze decyzji wojewody do kiedy oddział będzie funkcjonował, 

- w 2021 r. wykonaliśmy : 12.946 szczepień, 5.256 testów na covid-19, 

- liczba pacjentów i usługi w 2021 r.: liczba pacjentów hospitalizowanych – 3.773, liczba pacjentów  

- w poradniach – 20.199, liczba udzielonych świadczeń w poradniach – 26.818, liczba pacjentów  

w rehabilitacji ambulatoryjnej – 1.817, wykonane badania endoskopowe – 2.602, badania  

USG – 1.827, badania RTG – 7.076, 

- szpital zapewnia ciągły dostęp do usług medycznych, wykonanie kontraktu z NFZ na poziomie 

114%, 

- na oddziale chirurgii leczonych było 832 pacjentów, wykonano 623 zabiegi i operacje, 

- wykonano w 2021 r. 1.261 zabiegów zaćmy i witrektomii, 

- w 2021 r. oddano do użytku nowoczesny blok operacyjny – koszt modernizacji – 5.288.497,00 zł, 
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- w 2021 r. wykonaliśmy nową stację ciekłego tlenu – koszt budowy instalacji tlenowej  

– 380.000,00 zł, inwestycja współfinansowana przez Skarb Państwa ze środków przeznaczonych 

na walkę z Covid-19, 

- zmodernizowana została infrastruktura elektroenergetyczna łącznie z przebudową trafostacji  

i wymianą agregatu prądotwórczego – koszt modernizacji 426.348,00 zł, 

- główne zakupy i inwestycje to: zakończenie modernizacji bloku operacyjnego, zwiększenie 

bezpieczeństwa infrastruktury elektroenergetycznej, wymiana windy, budowa instalacji tlenowej, 

projekt architektoniczno-budowlany modernizacji oddziału rehabilitacji, projekt architektoniczno 

-budowlany na utworzenie oddziału paliatywnego, projekt przebudowy wejścia głównego do 

szpitala, wdrożenie wspólnej telefonicznej rejestracji (nr tel. 41 240 0000), wdrożenie 

elektronicznej dokumentacji medycznej, e-skierowania, e-recepty, e-zwolnienia, diagnostyka 

okulistyczna (biometr optyczny, USG okulistyczne), diagnostyka układu pokarmowego 

(videogastroskop, videokolonoskop), intensywna terapia i chirurgia (respirator, laparoskop, stół do 

chirurgii bariatrycznej, sprzęt do elektrochirurgii) oraz sprzęt pomocniczy do dezynfekcji, 

rehabilitacji, wózek do transportu pacjentów bariatrycznych. 

Joanna Pachnicz przedstawiła plany Nowego Szpitala w Kostrzynie nad Odrą na 2022 rok. 

Poinformowała, że szpital chciałby się rozwijać w zakresie: 

- diagnostyki obrazowej (pracownia tomografii komputerowe), 

- rozwój medycyny zabiegowej i chirurgii małoinwazyjnej, 

- leczenie otyłości, 

- zwiększenie dostępu do rehabilitacji pozabiegowej, ogólnoustrojowej, osób ze znacznym 

stopniem niepełnosprawności, 

- pozyskiwanie pacjentów, w tym: współpraca z lekarzami rodzinnymi, specjalistami i innymi 

placówkami ochrony zdrowia – centralny punkt obsługi pacjenta, 

- rozwój opieki długoterminowej w tym zwiększenie liczby miejsc w Zakładzie Opiekuńczo 

Leczniczym, utworzenie oddziału paliatywnego. Podziękowała za uwagę i zwróciła się  

o ewentualne zadawanie pytań. 

Anna Wichlińska – czy zawieszenie poradni ginekologicznej w Bogdańcu doprowadzi do jej 

likwidacji, czy w przypadku pozyskania kadry medycznej działalność poradni zostanie wznowiona 

oraz co z pozostałymi poradniami ginekologiczno-położniczymi? 

Joanna Pachnicz – w związku z sytuacją covidową personel poradni w Bogdańcu zawiesił 

działalność, od dnia 1 stycznia br. rozwiązano z NFZ świadczenie usług przez poradnię  

w Bogdańcu, natomiast nie ma takich planów co do dwóch poradni ginekologiczno-położniczych  

w Kostrzynie nad Odrą i w Witnicy. 

 Andrzej Kail zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do Pani Joanny Pachnicz? 

 Radni nie zgłosili więcej pytań. 
Prezentacja na temat Nowego Szpitala w Kostrzynie nad Odrą stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Andrzej Kail poinformował, że Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 rok było przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 10 lutego 2022 r. Zapytał, czy ktoś z radnych 

ma pytania do tego sprawozdania? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 rok. 
Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 
rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 6. Andrzej Kail poinformował, że Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego za 2021 rok było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 10 lutego 2022 r. Zapytał, czy ktoś z radnych ma 

pytania do tego sprawozdania? 
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 Roman Król zapytał, jak są realizowane wnioski, które zostały wprowadzone do budżetu na 

2022 rok, jakie priorytety przyjęła komisja budżetu i rozwoju gospodarczego do realizacji w tym 

roku i jakie są kwoty planowane ze środków pozabudżetowych które mają uzyskać jednostki w tym 

roku? 

 Grzegorz Zapytowski poinformował, że sprawozdanie z działalności komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego jest za rok 2021. Pan radny chyba pomylił procedowanie sprawozdania. 

Te pytania powinny być zadane w innym punkcie. 

 Roman Król – ja pytałem jakie wnioski z 2021 r. zostały wprowadzone na rok 2022. 

 Grzegorz Zapytowski – ja nie przedstawiam wniosków, tylko sprawozdanie z działalności 

komisji na podstawie przyjętego planu pracy na rok 2021. 

 Roman Król – Panie przewodniczący ja mam dwa proste pytania. 

 Grzegorz Zapytowski – pytania nie dotyczą działalności komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego w 2021 r. 

 Andrzej Kail podkreślił, że „wiemy o co chodzi”. Poinformował, że chciałby uniknąć 

niepotrzebnej dyskusji. Każdemu z nas można zadać trudne pytania. Zapytał, czy są pytania do 

samego sprawozdania?  

 Radni nie zgłosili pytań. 

Andrzej Kail poinformował, że zamyka dyskusję. Zwrócił się, aby przewodniczący komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego udzieli pisemnej odpowiedzi na pytania radnego Romana 

Króla.  

Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła Sprawozdanie z działalności komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego za 2021 rok. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego za 2021 stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Andrzej Kail poinformował, że Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia Publicznego 

za 2021 rok było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 

Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 10 lutego 2022 r. Zapytał, czy radni mają pytania do tego 

sprawozdania? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia 

publicznego za 2021 r. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia publicznego za 2021 r. stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Andrzej Kail poinformował, że Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji za 2021 rok było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 

Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 10 lipca 2022 r. Zapytał, czy radni mają pytania do tego 

sprawozdania? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła Sprawozdanie z działalności komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za 2021 rok. 
Sprawozdanie z działalności komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok stanowi załącznik nr 10 
do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 9. Andrzej Kail poinformował, że Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych za 

2021 rok było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 10 lutego 2022 r. Zapytał, czy radni mają pytania do tego sprawozdania? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw 

Społecznych za 2021 rok. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych za 2021 rok stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. Andrzej Kail poinformował, że Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 

rok było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego, które 

odbyło się w dniu 10 lutego 2022 r. Zapytał, czy radni mają pytania do tego sprawozdania? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 

2021 rok. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Andrzej Kail poinformował, że Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Gorzowski było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 

Gorzowskiego, które odbyło się w dniu 10 lutego 2022 r. Zapytał, czy radni mają pytania do tego 

sprawozdania? 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Gorzowski. 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Izabela Flis przedstawiła i omówiła projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok. Poinformowała, że 

zwiększa się łączną kwotę dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 5.000,00 zł, w tym 

zwiększa się plan dochodów i wydatków Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kostrzynie nad 

Odrą w związku z przekazaną dla jednostki darowizną ICT Poland Sp. z o.o. z Kostrzyna nad Odrą. 

Środki z darowizny przeznaczone zostaną na zakup pomocy dydaktycznych dla Poradni. 

 Andrzej Kail zapytał, czy radni mają pytania, bądź uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag. 

 Andrzej Kail poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gorzowskiego na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Zygmunt Mendelski, Tomasz 

Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Jarosław Lewandowicz, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna 

Wichlińska 

NIEOBECNI (3) Mieczysław Jaszcz, Eugeniusz Leśniewski, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 228/XLII/2022  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok. 
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Ad. 13. Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o.  

z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą w 2021 r. oraz założenia na rok 2022. – omówiono po 

zakończeniu pkt 4. 

 

Ad. 14. Interpelacje, zapytania i sprawy bieżące. 

 Andrzej Kail przedstawił informację na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych przez 

radnych w okresie między sesjami tj. od dnia 21 grudnia 2021 r. do dnia 21 lutego 2022 r. 

Poinformował, że ww. okresie wpłynęły następujące interpelacje i zapytania: 

- zapytanie radnej Anny Wichlińskiej z dnia 2 lutego 2022 r. do Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie działań dotyczących dodatkowej karetki pogotowia dla Nowego Szpitala w Kostrzynie 

nad Odrą – przekazane do wicestarosty celem udzielenia odpowiedzi, 

- interpelacja Radnych Koalicja Obywatelska z dnia 10 lutego 2022 r. w sprawie nagród dla 

pracowników Starostwa Powiatowego w Gorzowie Wlkp. oraz używania samochodu służbowego 

i ryczałtu za dojazdy samochodem prywatnym – przekazana do starosty gorzowskiego celem 

udzielenia odpowiedzi. 

Anna Wichlińska poinformowała, że chciałaby wyrazić swoje stanowisko w sprawie 

„traktowania” interpelacji. Zwróciła uwagę na sposób udzielania odpowiedzi oraz terminowość. 

Poinformowała, że odpowiedź naczelnika wydziału HR i Administracji na interpelację radnych  

z dnia 6 grudnia 2021 r. w jej ocenie jest nie do przyjęcia. Podkreśliła, że nie wpisuje się w żaden 

spór, oczekuje tylko jednego - merytorycznej odpowiedzi w określonym terminie. 

Roman Król poinformował, że popiera stanowisko radnej Anny Wichlińskiej. 

Mariusz Śpiewanek podkreślił, że radny ma „święty obowiązek” składać interpelacje,  

a obowiązkiem organu wykonawczego jest udzielić stosownej odpowiedzi. Zwrócił się do 

przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego o spowodowanie, aby naczelnik wydziału HR  

i Administracji udzielił rzetelnej odpowiedzi na interpelację radnych: Mariusza Śpiewanka, Rafała 

Karmelity, Jarosława Lewandowicza, Andrzeja Legana, Anny Wichlińskiej, Piotra Smyklińskiego  

z dnia 6 grudnia 2021 r. 

Grzegorz Zapytowski podkreślił, że od dłuższego czasu stara się uświadomić radnym, co to 

jest interpelacja i jak się ją składa.  

Andrzej Kail poinformował, że interpelacje, które wpływają do przewodniczącego Rady 

Powiatu, są zgodnie z przepisami niezwłocznie kierowane do właściwych osób, organów czy 

jednostek celem udzielenia odpowiedzi. 

Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się z informacją na temat interpelacji i zapytań 

zgłoszonych przez radnych w okresie między sesjami. 
Informacja na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych przez radnych w okresie między sesjami  
tj. od dnia 21 grudnia 2021 r. do dnia 21 lutego 2022 r. stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 

 

 Andrzej Kail przedstawił pismo Związku Powiatów Lubuskich znak: ZPL.0711.4.2021  

z dnia 27.12.2021 r. w sprawie przesłania uchwały Nr VIII.31.2021 w sprawie zmiany Statutu 

Związku Powiatów Lubuskich. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się z ww. pismem i uchwałą Związku Powiatów 

Lubuskich. 
Pismo Związku Powiatów Lubuskich znak: ZPL.0711.4.2021 z dnia 27.12.2021 r. stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

 Andrzej Kail przedstawił wniosek Romana Fraszczyka przewodniczącego komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Gorzowskiego znak: RZ.0012.1.9.2022 z dnia 11 lutego 2022 r.  

Poinformował, że komisja Rewizyjna, na podstawie art. 16 ust. 1, 3 i 4 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.) zwróciła się do Rady 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie zlecenia komisji Rewizyjnej, celem umożliwienia procedowania, 

następujących pism: 
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- interpelację Koła Radnych z dnia 10.12.2021 r. – odpowiedź starosty gorzowskiego z dnia 

03.01.2022 r., 

- interpelację radnych: Mariusza Śpiewanka, Rafała Karmelity, Jarosława Lewandowicza, Andrzeja 

Legana, Anny Wichlińskiej, Piotra Smyklińskiego z dnia 6 grudnia 2021 r. – odpowiedź 

naczelnika wydziału HR i Administracji z dnia 13.01.2022 r., data wpływu 17.01.2022 r., 

- pismo czterech członków zarządu z dnia 02.12.2021 r., data wpływu 06.12.2021 r. – odpowiedź 

starosty – pismo z dnia 12.01.2022 r., data wpływu 17.01.2022 r. 

Roman Fraszczyk poinformował, że komisja rewizyjna wykonuje inne zadania zlecone 

przez radę powiatu w zakresie kontroli. Stąd wniosek komisji, aby prawnie umocować możliwość 

procedowania przekazanych komisji rewizyjnej pism. Poinformował, że powołany został zespół 

kontrolny. Wyraził podziękowanie staroście jak i pracownikom Starostwa za współpracę  

z komisja rewizyjną. 
Wniosek komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Gorzowskiego znak: RZ.0012.1.9.2022 z dnia  
11 lutego 2022 r. stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

 Andrzej Kail przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

zobowiązania Komisji Rewizyjnej do podjęcia czynności. Zapytał, czy radni mają pytania, bądź 

uwagi do projektu uchwały? 

 Mariusz Śpiewanek zwrócił się z wnioskiem, aby do uchwały dołączyć jeszcze interpelację 

Klubu Radnych Koalicja Obywatelska z dnia 10 lutego 2022 r.  

 Andrzej Kail poinformował, że nie widzi przeszkód w tej sprawie. 

 

 Andrzej Kail o godz. 15.30 ogłosił 10 min. przerwę w obradach celem dokonania zmiany  

w projekcie uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zobowiązania Komisji Rewizyjnej do 

podjęcia czynności. 

 Andrzej Kail o godz. 15.40 wznowił obrady. 

 

 Andrzej Kail przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

zobowiązania Komisji Rewizyjnej do podjęcia czynności. Zapytał, czy radni mają pytania, bądź 

uwagi do ww. projektu uchwały? 

 Grzegorz Zapytowski podkreślił, że procedowanie interpelacji przez komisję rewizyjną 

może stworzyć pewien precedens. Poinformował, że w projekcie uchwały jest pomyłkowo wpisana 

data: „pismo czterech członków zarządu z dnia 02.02.2021 r., data wpływu 06.12.2021 r.” powinno 

być: „pismo czterech członków zarządu z dnia 02.12.2021 r., data wpływu 06.12.2021 r”. Zgłosił 

wniosek w sprawie wycofania projektu uchwały z porządku obrad. 

 Eugeniusz Kurzawski podkreślił, że przepisy mówią o tym, że rada zleca komisji rewizyjnej 

wykonywanie innych czynności w zakresie kontroli (działania). W uchwale, którą teraz 

procedujemy ten zakres został dokładnie określony.  

 Roman Król podkreślił, że potwierdza to co powiedział radny przedmówca. Powiedział, że 

„nie możemy sobie pozwolić aby ogon merdał psem”. 

 Anna Wichlińska podkreśliła, że nie rozumie ostatniego zdania radnego Romana Króla. 

Poinformowała, że część radnych jest członkami zarządu. Niektóre interpelacje są kierowane do 

zarządu, więc od zarządu oczekuje odpowiedzi. Odnośnie projektu uchwały to przepisy jasno 

wskazują, iż komisja rewizyjna wykonuje zadania w zakresie kontroli zlecone przez radę powiatu. 

Nie traćmy z pola widzenia względów merytorycznych. Zwróciła się o procedowanie projektu 

uchwały. 

Magdalena Pędziwiatr starosta gorzowski o godz. 15.50 przybyła na sesje Rady Powiatu 

Gorzowskiego. Podkreśliła, że ze względu na obowiązki służbowe nie mogła uczestniczyć w sesji 

od początku. Poinformowała, że odpowiedzi na interpelacje udzielane są w terminach. W ostatnim 

czasie interpelacje kierowane są do zarządu. Na interpelacje, które są kierowane do starosty, 

odpowiedzi są terminowe. Nie wiem dlaczego taki atak na pracowników. Udzielamy odpowiedzi na 

wszystkie pytania komisji rewizyjnej, jesteśmy na każde wezwanie.  
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 Andrzej Kail poinformował, że zgadza się z wypowiedziami przedmówców. Podkreślił, że 

w Biurze Rady nie zalega nazbyt długo żaden dokument, który jest kierowany przez radnych.  

W dobrej wierze Państwa pytania przekazuję dalej z nadzieją, że zostaniemy potraktowani  

w sposób należycie poważny. Komisja rewizyjna powinna mieć możliwość zadawania każdego 

pytania celem wyjaśnienia wątpliwości. Zwrócił się o sprawdzenie daty pisma w projekcie uchwały. 

 

 Andrzej Kail o godz. 15.55 ogłosił 5 min. przerwy. 

 Andrzej Kail o godz. 16.00 wznowił obrady. 

 

 Andrzej Kail poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zobowiązania Komisji Rewizyjnej do podjęcia czynności. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zobowiązania Komisji Rewizyjnej do 

podjęcia czynności. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, Roman Król, 

Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr 

Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) Mieczysław Jaszcz, Eugeniusz Leśniewski, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 229/XLII/2022 w 

sprawie zobowiązania Komisji Rewizyjnej do podjęcia czynności. 

 

 Andrzej Kail zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos? 

 Eugeniusz Kurzawski odniósł się do sytuacji związanej z ostatnią wichurą/orkanem. Na 

terenie powiatu – Witnica, Kostrzyn nad Odrą nie było prądu, nie działały wodociągi, problem  

z kanalizacją, przestała działać oczyszczalnia, łączność, zamknięte były sklepy, stacje benzynowe, 

itp.). Długi brak energii spowodował „odcięcie wszystkiego, co możliwe”. To wydarzenie pokazało, 

co się dzieje, gdy nie ma prądu na tak dużą skalę. Poinformował, że warto, aby sztab kryzysowy jak 

i zarząd powiatu zastanowiły się co można zrobić, poprawić. Kontaktowałem się w tym czasie  

z Panią Starostą i te działania się toczyły, ale chodzi mi o coś takiego, żeby wyciągnąć wnioski  

z tego wydarzenia. Skala zdarzenia była duża. Nie pamiętam wcześniej takiej sytuacji. Myślę, że 

dzięki nowemu agregatowi, zakupionemu niedawno, szpital w Kostrzynie nad Odrą mógł normalnie 

funkcjonować. 

 Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że „było ciężko”. Nie było prądu, brakowało 

zasięgu. Na bieżąco byliśmy w kontakcie z Eneą. Wiedzieliśmy gdzie po kolei będzie przywracany 

prąd. Trudna sytuacja była w Kostrzynie nad Odrą ze względu na szpital. Był kontakt  

z zarządzaniem kryzysowym w każdej naszej gminie. Wszyscy wójtowie i burmistrzowie starali się 

sprostać zadaniom. Było dużo powalonych drzew, tutaj działała straż pożarna. Kontaktowaliśmy się 

na bieżąco z wójtami gdzie możemy pomóc. Pracownicy byli na dyżurach. Ze wszystkim byliśmy 

na bieżąco. Wspieraliśmy i koordynowaliśmy działania. Na piątek, na godz. 13.00 zaplanowane jest 

spotkanie celem przedyskutowania zdarzenia, uwag i poprawy na przyszłość. 

 Mariusz Śpiewanek złożył wyrazy podziękowania strażakom ochotniczej i państwowej 

straży pożarnej, służbom komunalnym, Enei, samorządom za zaangażowanie, pomoc i szybkie 

Grzywrócenie sytuacji do normalnego stanu. Przypomniał, że komisja Budżetu i Rozwoju 

gospodarczego zaproponowała wprowadzenie do budżetu powiatu na 2022 r. środków na wsparcie 

finansowe ochotniczych straży pożarnych z terenu powiatu gorzowskiego.  
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 Piotr Smykliński - jako przewodniczący komisji Zdrowia Publicznego jestem w kontakcie  

z Panią dyrektor Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą i chciałbym 

poinformować wszystkich, że Pani dyrektor też stanęła na wysokości zadania. DPS ma agregat 

prądotwórczy o pojemności 10 litrów. Prąd był, pensjonariusze mieli zapewnioną właściwą opiekę. 

Celem zabezpieczenia na przyszłość planuje się skorzystanie z programu „Zielona energia”. 

 Anna Wichlińska – podkreśliła, że chciałaby wrócić do wcześniej zgłaszanego tematu  

tj. relokacji promu LUBUSZ do Kostrzyna nad Odrą. Zwróciła się, aby wydział dróg powiatowych  

ponownie rozpatrzył możliwości techniczne i prawne w tym zakresie. Zaproponowała umieszczenie 

na stronie internetowej powiatu informacji na temat pracy promu (dni, godziny, itp.) 

 Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że przekaże sprawę naczelnikowi wydziału dróg 

powiatowych. 

 Piotr Smykliński zwrócił się z prośbą do starosty w sprawie przekazania przez naczelnika 

wydziału dróg powiatowych informacji na temat sytuacji na drogach powiatowych w związku  

z obecnymi remontami (zamknięciem mostu). Czy można zwrócić się z prośbą o nadzór policji nad 

bezpieczeństwem na drogach, których dotyczy remont. 

 Magdalena Pędziwiatr - w dniu dzisiejszym rozmawiałam w tej sprawie z Panią wójt gminy 

Bogdaniec. W tej sprawie zaplanowane jest spotkanie. Będziemy omawiać sytuację. Wiem, że są 

problemy ze zniszczoną drogą. Będziemy rozmawiać jak to zabezpieczyć. Po spotkaniu 

przekażemy informację. Na ten czas droga jest przejezdna. Na spotkaniu obecna będzie Policja  

i Instytut Transportu Drogowego. Jeżeli będzie taka potrzeba, to będzie to zrobione.  

 Mariusz Śpiewanek przypomniał sprawę remontu parkingu przed Starostwem Powiatowym 

w Gorzowie Wlkp. Zapytał radnego Eugeniusza Kurzawskiego, czy zgodnie z jego wcześniejszą 

deklaracją w tej sprawie odbyło się spotkanie z władzami Miasta Gorzów Wlkp.  

 Eugeniusz Kurzawski poinformował, że do spotkania w tej sprawie nie doszło. Podkreślił, 

że szacowany koszt remontu parkingu określa się na ok. 1 mln zł. Te środki nie zostały 

zaplanowane w budżecie Miasta na 2022 rok. Do sprawy można wrócić po pierwszym półroczu br. 

Pada pytanie, na ile powiat będzie mógł partycypować w kosztach? Od strony formalnej jest to 

teren Miasta Gorzów Wielkopolski. 

 Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że sprawdzała stan prawny parkingu. Plac określony 

jest jako pokoszarowy. Wstępne spotkanie władz Starostwa z Miastem Gorzów Wlkp. w sprawie 

remontu byłoby właściwe. 

 Andrzej Legan zwrócił się z pytaniem do przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego, 

czy w związku z wnioskiem o odwołanie starosty wiadomo jest kiedy będzie sesja w tym temacie? 

Trzeba skończyć już ten „chocholi taniec”. 

 Andrzej Kail odpowiedział, że na początku marca br.  

 Roman Fraszczyk podkreślił, że komisja rewizyjna zobowiązana jest do zaopiniowania 

wniosku o odwołanie starosty. W związku z dodatkowymi pytaniami, komisja nie będzie w stanie 

się do nich odnieść. 

 Andrzej Legan przypomniał, że wniosek zawiera dwa zarzuty. Zakładam, że jest to do 

zrobienia. 

 

15. Zamknięcie XLII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

Andrzej Kail o godz. 16.20 zamknął XLII sesję Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

       Andrzej Kail 

 

Przygotowała: Anna Grzegolec 


